



C.L-T-001

比后工序自动机

功能

胶比后工序的全自动生产线，从表面处理（进炳酮）、晾干表面、盖胶同步进行，再到面弯、弯尾，全部工序全自动一体化，一次性完成，7-9秒生产一支，标准性强，省人省时间，多道工序结合在一起，人性化操作系统，调机方便快捷，换新款只需10分调机换模。是智能生产线的理想选择。1个人可看4-5台机器，一台机代替了3人，相当于1人做了原来12人的工作。

优点

- 4个工艺合成一体。
- 提高品质。
- 缩减时间周期。
- 提高产能。
- 降低劳动力。
- 标准统一的作业模式。
- 全自动送料、落料转换。

Automatic temple line machine

Functions

A fully automatic production line, it's start from surface treatment (entering the acetone), drying the surface, and covering the hinge, surface bending and tail bending, all processes are fully automatic and integrated, completed in one time, one piece take 7~9 seconds, with standardization, saving people and time, and integrating multiple processes. The humanized operating system makes machine adjustment convenient and fast, it takes only 10 minutes for change over new models. It is an ideal choice for intelligent production lines. One person can watch 4-5 machines, and one machine replaces 3 people, which is equivalent to one person doing the work of the original 12 people.

Advantages

- 4 processes steps in one.
- Reduced time.
- Reduced labor.
- Fully automatic feeding and blanking changeover.
- Improve quality.
- Increase production capacity.
- And standardize and unify the operation mode.